
Zdpis z jedn6ni Zastupitelstva obce Libenice dne 31. nijna 2011

Zdpis z jedndn ( Zastupitelstva obce Libenice

uskutedn6n6ho dne 31.i i jna 2OItv budovE Obecnho 0iadu od 18 hodin vbudov6 Obecniho f iadu

hodin.

Piitomni 31. iijna 2OtL : Jaroslav Chudoba, Milan Rfiiidka, lng. Douda, Ing. Jaroslav BartuSek, Lenka
' 

Slanaiovd (piichod 19.39),RiZena Versteegovd, Pavel Noh'inek.

Host6 : p. Hlavatt, p. Midov6, p. Buiidovd, kter6 zastupovala Libenick'i okra5lovaci spolek o.s., P.
Burei (Grunta), p. Buiid, p. Soudek, p.Lhotkovd, p.Chudobovd, p. Machovd (piichod 18.30)

Sta rosta zahiijil zaseddni zastupitelstva.
Navrhl zapisovatele zdpisu p. BartuSka. P. R0iiika navrhl zapisovatele p. Noh'inka. P. starosta nem6l

ndmitek proti ndvrhu p. R0iiiky a o tomto ndvrhu p. R0Zidky nechal hlasovat.

P.starosta navrhl na ov€iovatele p. Rfi i idku a p.Doudu.JmenovaninemEli ndmitek.

ZO schvdlilo zapisovatele p. Nohfnka a ovEiovdtele zdpisu p. Doudu a RfriiEku.

PRO: 5
PROTI: 0
ZDRZEL: O
NEPT1TaMEN: 1 (slanofovd)



TdrpiszjedndniZastupitelstva obce Libenice dne 31. Rfjna 2011

Pan starosta sezndmil  pi i tomn6 s programem jedndni
- niikup fotoapardtu pro prdci kronikdiky.

ZO schvdlilo program jedndni zastupitelstva

1 Rekapitulace

2 Schvdleni auditora

3 Uprava rozpodtu obce

4 Informace stavba - lokalita na Vdpence

5 Prodej pozemku 92, usneseni
6 Projedndni oploceni obecniho pozemku

7 Projedndni i i idost i

8 Diskuze

9 Niikup fotoapardtu pro prdci kronikdiky

zastupitelstva, p. Verteegovd navrhla zaiadit bod

PRO:

PROTI:

ZDRZEL:

NEPRiTOMEN:

6
0
0
7 (Slanofovd)

Bod 1 rekapitulace zased5ni ze dne 1O.iijna 2011

Projedndni ndmitek kzdpisu zLO.L0.2OL1. P. R0Zidka piednesl n; imitku Libenick6ho okrai lovaciho
spolku o.s.k zdpisu , viz. Pi i loha 1. P. starosta piednesl ndmitky p.Versteegov6 k zdpisu viz. pi i loha d.2 .
Rekapitulace usneseni ze zaseddni z 10.10.
bod 2-Podlipansku, bude podiina 2ddost o partnerstvi,
bod 3-p. Arnetovi bylo rozhodnuti ZO sdEleno telefonicky p. starostou.
V pr&bdhu rekapitulace dorazi la p. Machovd 18.30 . P. R0iidka sezn6mil se soudasn'im stavem v' imdny

vodomdr0. P. Soudek m6l ni imitku prod pi i  oznadovdni hlavnich uzdvdr0 nepouZivaji  zamdstnanci OU
mapu vodovodu. P. Hlavat'i informoval , ie mapa je v archivu. P. starosta informuje, Ze ndkterd
dokumenty se nedaji dohledat. P. Hlavat'i informuje, 2e nic neskartoval. P. starosta informuje, 2e m6
doklad o pieddni 0iadu. P. starosta informoval, ie neplatidi nebyli  jeit6 obesldni, dekd aZ se ukondi
v'imdna vodomdr0.
P. starosta informoval, ie byl zamdstn6n jako stdtni riiednik v dob6, kdy obec spravoval povdien,i
sprdvce obce Ministerstvem vnitra Zuzana Vejsadovd. Pan starosta informuje, ie za st6tniho dozoru mu
bylo urdeno st6tnim 0iednikem, aby si s pani r ldetni stanovil  spldtkov' i  kalenddi na dluh, ktel i  vznik
v pivnici za odb6ry energii v letech 2006 a22OIO. P. R0iidka informoval o skutednosti , ohledn[ podpisri
faktury za odb6r el. energie , neznal ni i jemni smlouvu mezi Obci Libenice a ndjemcem pivnice. p
Rti i idka si pozval p. Lhotkovou, kter6 byla v minul6m volebnim obdobi piedsedkyni f inandniho vfboru.
A vznesl dotaz, prod pii kontrole finandniho vliboru, tato skutednost nebyla zjiSt6na. p Lhotkovii
odpovddEla, Ze toto nepodepisovala, podepisovala pouze zdpisy a navliSeni rozpodtu. Smlouvu o
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prondjmu pivnice tak6 nevid6la.P. R0Ziika informoval, ie ji tak6 nevid6l,ikdy2 ji poZadoval piedloiit . p.
R0iidka vznesl dotaz ohlednd smlouvy i na p. BartuSka ,jako piedsedu kontrolniho v'iboru v minul6m
volebnim obdobi. P.BartuSek uvedl, Ze na uvedenou skutednost se pi i5lo v lednu. Finandni komise je od
biezna . P R0iidka uvedl, ie dotaz byl vznesen z pohledu minul6ho volebniho obdobi, kdy byl piedsedou
kontrolniho v'iboru. P. Buiidov6 vznesla dotaz na p. Lhotkou, prod nedinila kontroly dle zdkona o obcich.
P. Buiidovd vznesla dotaz na celkovou d6stku neuhrazen'ich energii. p. Nohrinek informoval o ddstce
I02477,-Kt. P. Lhotkovd informovala, ie smlouvy neviddla a audit, iddn6 chyby nezjistil. p. R0iidka se
pozastavil nad dinnosti auditu.
P. Lhotkovd informuje, Ze obdand nemaji zaplaceno za popelnice 5 i 6 let , nevyieien6 penize uloiend za
plyn v Reifaisen bance a toto nikdo neteii. P.R0Zidka poiaduje po panu Doudovi, jako piedsedovi
kontrolniho v,iboru, aby vSechny platnd smlouvy byli ulo2eny na obecnim 0iadd a byli zastupitel0m
k dispozici. P. Starosta informoval, ie ze smluv, kter6 piedklddal panu Doudovi polovina chybi.
P. Buiidovd vznesla dotaz na p. starostu, prod nepodal trestni ozndmeni ? p. Starosta informuje, Ze bude

hledat jeStd ,,dole, protoie se v tom ndkdo hrabe".P. Starosta dal ndvrh, iejeni smluv a dluh0 zaiadit jako
samostatnri bod na dalSi zasedd ni oz.P. Hlavat'i upiesnil dotaz k deratizaci.

ZO vzalo piipomfnky na vEdomi

P. Versteegovd poiiidala p. starostu o piesunuti bodu dislo 4 informace stavba Viipenka z d0vodu ridasti
pani Machov6, kterd sepisovala smlouvy o prodeji parcel.

ZO schvdlilo pieloieni bodu 4 no bod 2. Nikdo nevznesl ndmitku.

Bod 2 Informace stavba - lokalita na V6pence

P. Versteegovd vznesla dotaz na informace, jak probihd stavba na vdpence . p. starosta informoval,
elektiina je hotovii md kolaudaci. Veiejn6 osvdtleni buduje pan Douda p. Douda informoval o
soudasndm stavu stavby. P. Noh'inek vznesl dotaz, jak to vypadd s poddnim dotace. p. starosta
informoval o tom, ie dotace byla k dne5nimu dni poddna. P. Vesteegovd vznesla dotaz o tom, kolik
bylo do t6to doby proinvestovdno. P. starosta ozndmil, ie nemd piedstavu, p. Bart05ek jako piedseda
finandniho v'iboru tak6 ne. P. Bartulek upozornil, Ze z drivodu neodsouhlaseni zmdny rozpodtu, m6
p'Douda neproplacen6 faktury za provedend priice. P. Douda informoval, ie je proinvestovdn cca 1 mil.
Kd z celkov6ho piedpokladu 5 mil. Kd za vybudovdni cesty a inienfrsk'ich siti na Vdpence. p. starosta
informoval o fv6ru 1 mil Kd , kteni je uloien ,,bokem". Budovdni stavby je rozloieno na n6kolik let. p.
Machovd vznesla dotaz, jakri je pldn obce, kdyZ nebude vybudovdna kanalizace z dotace. A zda bylo
udindno maximum pro ziskilni dotace na kanalizaci. P. starosta informoval, 2e pokud obec nevybuduje
kanalizaci, budou vrdceny finance dle smlouvy na zakoupeni distidky - jimky. p. Buiid vznesl dotaz, zda
Zddost o dotaci byla poddna v lofisk6m roce poprv6? P. starosta informoval, ie ano, pied tim nikdo o nic
neiiidal. Podklady se ddvali celou dobu dohromady. P. Versteegovd vznesla dotaz na podminku zajist6ni
stavby bankovnim 0vErem.P. starosta odpov6ddl,ie toto je zajiit6no.
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P. Verstegovd vznesla dotaz zda jsou ve5ker6 parcely prodan6. P. starosta informoval, ie nejsou. P.
Versteegovd se dotazovala, zda jsou v ndjak6 nabidce na prodej. V nabidce nejsou.Je zde poddna Zddost
Doubravy Miroslava. P. R0iidka informoval o piijetiiiidosti o koupi parcely p. Nohtnkem. P. Noh'inek se
ptal, zda bylo informovdno zastupitelstvo o iddosti pana Doubraw. P. Noh'inek se dotdzal na iddosti,
kter6 se projedndvali zdroven s Zddosti pana Soudka , zda md p.starosta vyjddieni od Zadatel0.
P .Versteegovd piednesla svoje dotazy na pani Machovou, kterd obci sepisovala smlouvy o prodeji
pozemk0. P. Versteegovd vznesla prvni dotaz na pani Machovou.
,,Toto jsou vypsani i6sti ze zdpisfi a moje dotazy na pono storostu.
29.12.2008 Ceno pozemku by nemdla piekroiit 600,-Ki zo metr itvereini.Pfesnd ceno neni zndma,protoie ji
vypoiitd oslovend prdvniika.Pii stanoveni ceny budou zapoiitdny viechny vstupy,kterd hrodila obec,ii bude hradit
obec.To znomend nejen za geodeta,prdvniiku,ole ceno vozovky a chodnikfr,vodovodu atd.Tyto sitd se budou
budovat ca 2roky od prodeje."
Zddala isem od pona starosty pfedloiit smlouvu s pr1vniikou,kteri prdce pro obec vykondvala,pfedloZit vipoiet
ceny a zajistit osobni iiast pani Machovi na zastupitelstvu obce,pfedloiit smlouvy k nahl1dnuti,kterd byly uzavfeny
s kupujicimi pozemkl)

P. Machovd informovala, Ze pracovala pro obec na zdkladE objedndvky, ceny pozemk0 nestanovila. P.
Machovd dostala zaddni, kteni dlovdk dostane jakou parcelu a na to vypracovdvala smlouvy. Cena byla
urdena, byly urdeny dv€ ceny. Jedna byla 300,-Kd a druh6 LSO,-z dfivodu omezeni stavby elektrick'im
vedenim. P. Versteegovd vznesla dotaz na vdcn6 biemeno u t6chto parcel. Ve smlouvd nebylo uvedeno,
toto se sjedndvii piimo s dgZ. p. Noh'inek se dotdzal, kdo md parcely za 150,-Kd. P. starosta informoval,
Ze se tato sni iend cena t ' ikd p. Chudody,p. Bartu5ka a p. Sarauera. P. Nohtnek upozorni l  na
neinformovdnio cend parcelza 150,-Kd. P. Versteegovd se ptala na umist6nikabelu na pozemku. P.
starosta informoval, Ze byl kabel pieloien mimo pozemky. P. Buiidovd se dotdzala,zda byla pro
stanoveni cen vyuiita vyhliiSka o stanovenicen pozemkti. Konstatovala,jak je moZn6, ie parcela se
zapsan'im v€cn'im biemenem byla prodiina za 300,-Kd a parcely bez tohoto ziipisu stdly 150,-Kd. P.
Noh'inekvyzval pana starostu kodpov6di. P. starosta uvedl, ie nevina co md odpovidat. P. R0iidka zd6li l ,
Ze nevddEl o cend 150Kd, p. BartriSek odpov6d6l, ie o cen6 v6d6l. P.Lhotkovd na dotaz p. Buiidovd
odpovEd6la, ie nemusiodpovidat. P, Soudek ozndmil, ie se na zaddtku prodeje parcel informoval o cend
a bylo mu sd6leno, ie cena bude 600,-Kd.
P. Vesteegovd se dotdzala na dopracovdnd usneseni o prodeji parcel na Vdpence na jednotliv6 kupujici.
P. starosta piedetl usneseni kde jsou vypsdna jednotlivii parcelni disla. P. starosta informoval, ie se
museli prodat jednotl ivd na jm6na na zdklad6 stiZnosti podan6 na ministerstvo vnitra.
P. Slanaiovd konstatovala, ie 9.5. 2OL1 byl dodatedn6 na ziiklad6 upozorndni ministerstva vnitra,
odsouhlasen jednotl iv ' i  prodej parcel, Usneseni o tomto prodeji  dodnes nebyl piedloiena. P. Starosta
pteietl jmdna viech kupujicich. Viz. Audio zAznam. P. starosta ozndmil, Ze usneseni na p. Soudka a
p.Machovou nem0ie najit.P. Verstegovd informovala o dotazu na ministerstvo vnitra, odbor dozoru a
kontroly , kde ji bylo sddleno,Ze piijatd usneseni jsou ze zdkona souddsti zdpisu zastupitelstva obce,
pouze text usneseni v zdpisu ze zaseddni zastupitelstva obce je priivnd relevantni. P. Vesteegovd
konstatovala, Ze na tuto skutednost jiZ ndkolikrdt upozorfiovala.A tato jednotlivd usneseni stdle nebyla
schvdlena.

P Versteegovd vznesla dalii dotoz na p. Machovou
,,22.3.2070 Zastupitelstvo se usneslo o prodeji(pfipadnE prondjmu)obecnich pozemkl z rozhodnuti obce,kterd jsou
v bezplatndm uZivdni obtanfi Libenic."
22.3.2010 Zostupitelstvo dElenim pozemku souhlasio usndiise na dileni pozemku KN 6/1
Zddala isem sdilit,jak byt rozddlen pozemek 6/1,kdo je vlastnikem k dneinimu datu,doloiit usneseni o prodeji
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poze m ku, pie d loiit ku p n i sm lo uv u )

P. storosta informovol, ie prodej porcely 6/1 jeho osobd nebyl schvdlen zastupitelstvem. P. Bufiiovd se
dotdzala, zda byl zvefejndn dle zdkono zdmdr obce na prodej pozemku 6/1. P. Machovd upozornila
,pokud nebyl dodrien postup dle obecniho zdkona na moinost neplotnosti smlouvy o prodeji porcely
6/1. P. Versteegovd potvrdila ndzor poni Machovd no zdkladd dotazu no ministerstvo vnitro, ie se nedd
tato skuteinost rtiinnd zhojit a proto je prdvnd neplotnd. P. Miiovd informovola, ie viddlo vyvdiend
usneseni na prodej pozemkfi.
Ddle P. Versteegovd otevielo otdzku zpilsobu piiddlovdni parcel no Vdpence.
P. Hlavaty informoval, ie za jeho pttsobnosti bylo evidovdno 74 zdjemcL.P.starosto informoval, 2e byli
osloveni viichni zdjemci, byl jim nabidnut pozemek a moinost pozemek smdnit.P.Versteegovd
reagovala,Ze nejen ji bylo odpovdzeno no hfodd,ie se porcelylosovoly.P.starosto odpovEddl,ie se
nelosovalo a 2e porcely byly rozddleny podle pofadi Zddosti.P. Versteegovd iddala odpovdd na to, zdo je
evidence iddosti no vybdr parcel. P. Bufiiovd se znovu dotdzalo p. Rhliiky zdo vdddl o cend 300,- o 750,-.
Odpovdddl,2e nevdddl o ceni 750,-. P. Slanaiovi, 2e o cend 750,-Nevdddlo. P. Bartuiek odpovdddl, ie o
cend vdddl. P. Buiiiovd informovolo, ie rozdil no tfech zlevndnych parceldch je 480 tis. Ki .P.
Versteegovd novrhlo nechat donou situaci provdfit nezdvislym org1nem. P. Nohynek vyzval p. storostu
zda neuvoiuje o odstoupeni z funkce. P. starosto odpovdddl, ie ne. P. Nohynek navrhl, oby pon Douda
podal Zddost o proietieni povdfenym orgdnIm k proietfeni tdchto iinrt. P. Mochovd informuje o
moinosti smiriiho ffzeni, dohoda o norovndni, doploceni idstky do 750,-Ki. P. Bartuiek no vyzvu zda
oslovi mojitele zmindnych parcel o doploceni souhlosil.

P. Nohynek navrhl hlasovat, oby piedseda kontrolniho vyboru p. Doudo poiddol kontrolni orgdny o
proietfeni:
sto noven i rozdil nd ce ny pozemktt
vybdrovdho fizeni na prodej pozemkl
prodeje pozemku 6/7
prondjmu pivnice- vedend joko uzavfend spoleinost
neploceni energii v pronajotd pivnici
okolnosti kolem zakoupeni nemovitosti i.p. 2a

ZO schvdlilo,aby pfedseda kontrolniho v,iboru p. Douda poiddal kontrolni orgdny o proietfeni:
stanoveni rozdilnd ceny pozemkfr
vibErovEho fizeni na prodej pozemkit
prodeje pozemku 6/7
prondjmu pivnice- vedend jako uzavfend spolednost
neplaceni energii v pronajatd pivnici
okolnosti kolem zakoupeni nemovitosti d.p.24

PRO:

PROTI:

ZDRzEL:

5
0
2 (Chudobo, Bartuiek)
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p. Noh'i nek navrhl svolat zastupitelstvo za L4 dni, kde by prob6hlo hlasovdni o odvoldni starosty. P.
R0iidka navrhl s odvoldnim posedkat do doby neZ bude zndm v' isledek 5etieni. P. Noh'inek poukdzal na
skutednost, ie tdchto din0 je ndkolik a pak starosta se nijak nehdjil. Ddle uvedl, ie pan starosta poddvd
nepravdiv6 informace zastupitelrim. Diile uvedl, ie se dle jeho nizoru nechovd jako starosta.

ZO schvSfifo termin pro dalSi zaseddni obecniho zastupitelstva na den L4.tt,zOLL a zaiadit do
programu odvolSni p.Chudoby z funkce starosty.

PRO:

PROTI:

ZDRZEL:

P. Hlavati, ukoniil svou hiastno zaseddni o pronesl ,,jo jestli budete jednat o hospodd tak jsem si
vzpomndl, 2e ji chcitaky , jd jsem nevddEl, ale ui jsem si vzpomndl ,,

Bod 3 Schvdleni auditora
P. starosta informoval, ie piedbdinV audit z Krajsk6ho (iadu jii neni moin'i v mistd diadu, je moZnost si

audit zabezpedit piimo v mist6 sidla Krajsk6ho 0iadu. Krajsk,i 6iad dElii pouze zdvdredn'i audit.0detni
obce p. Zelenkovd navrhla najit auditorskou firmu, kterd zabezpedi piedbdin'i audit. P. starosta
informoval o cen6 auditu, kterd je do 15 t is. Kd. Informoval, ie j i i  oslovi la asi 5 f irem. P. Noh'inek se
nabidf, ie znA tak6 auditorskou f irmu, kterd mri ie zpracovat nabidku na audit.
P. Noh'inek navrh, sepsat poiadavky, kter6 budou potieba, auditorskou firmou provdiit. P. Noh'inek
zpochybnil prdci pani ridetni a piedloZil zastupitel0m kopii dokladu na televizi, DVD, veZ a reproduktory,
ke ktenim neni bliZSi specifikace majetku ani zdrudni listy. P. Slanaiovd vznesla dotaz na inventarizaci, kdy
bud probihat.

ZO schvdlilo uskutednEni piedbEindho auditu, firma bude vybrdna z piedloienf,ch nabidek na daliim
zostupitelstvu.

PRO: 7

PROTI: 0

ZDNZN: O

7
0
0
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Bod 4 Uprava rozpoEtu obce

P. BartuSek informoval o nutnosti nav'iSeni rozpodtu o diistku 1 500 000,-Kd z d0vodu vristavby Viipenky.
Vdznou platby za provedend priice na v'istavbd Vdpenky.
P. Bartuiek navrhl odsouhlasit ddstku 1 500 000,- na stavby, budovy.

ZO schvdlilo naviienim rozpodtu v poloice stavby, budovy o 7 500 000,-Kd

PRO: 6
PROTI: 0
ZDRZEL: l(Nohynek)

Bod 5 Usneseni o prodeji parcely 92
P. starosta navrhl se usn6st na prodeji  pozemku 92 sl. Jand R0iidkov6 .

ZO neschvdlilo usneseni z dfrvodu nesplnEni vyvEieni dle zpfisobu obvykliho. Prodej probEhne, ai po
splnEni tdto podminky.

PRO NAVRH: 0
PROTI NAVNUU: 6
ZDRZEL: l(Nohi,nek)

Bod 5 projedndni oploceni obecniho pozemku

P. Nohynek novrhl oploceni ndvsi z dttvodu, ie v prostordch ndvsi si hroji ddti a bdhoji do silnice o
mohlo by je srazit projiiddjicivozidlo. lnformoval, ie obec nemd ddtske hfiitd. Prostor novrhuje oplotit do
vyiky iivdho plotu. P. starosto diskutovol s p. Nohynkem o ddtskdm hiiiti. P. Vesteegovd a p. Doudo

v navrhlivyuiiti oplocendho dvoro u obecniho rtfodu s tfm,Ze se pfesunou kontejnery na misto,k ostotnfm
kontejnerrtm.Zatravnit dvitr pro miiovd hry o v nejbliiii dobd zapoiit s umfstdnim o vymezenlm dalii
hrociho mfsto pro ddti.

ZO neschvdlilo ndvrh p. Nohj,nka na oploceni prostoru no ndvsi

PRO NAVRH: 7 (Nohi,nek)

PROTI NAVRHIJ: 7(Versteegovd)

ZDRZEL: 5
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BodT Projedndni iSdost i

Zddost Pavla Krause ze 4.9.2077 o vyjiidieni ke stavbd studny na pozemku 486/7
ZO schvdlilo stavbu studny na pozemku 486/7

PRO:  7

PROTI : 0

ZDRZN: O

Zddost Pavla Noh' inka o koupi stavebni parcely na Vdpence.

ZO vzalo iddost pona Noh,inka na vEdomi.

St iZnost pani Pavl iny Noh, i  nkovr6 na nevhodn6 chovdni paniVdry Lankamerov6.

ZO souhlasi s pieposldnim stiinosti nd piestupkovou komisi do Kolina
P R O :  7

PROTI : 0

ZDRZEL: l(Nohynek)

Prondjem pivnice

P. starosta sezndmil, ie byly probrdny iddosti z;ijemcfi o prondjem pivnice, zda zastupitelstvo piistoupi
k hlasovdni o novdm ndjemci.

P. Versteegov6 piednesla proti ndvrh na vyiazeni ii idosti pana Jaroslava Chudoby o prondjem stdvajici
pivnice v budovd 5koly.

Dle informaci ziskan'ich pied zahiijenim a v pr0bdhu v'ibdrov6ho iizeni na prondjem pivnice d,65,
piedkldddm d0vody na vyiazeni Zddost i  pana Jaroslava Chudoby.
Poruieni ni i jemni smlouvy v bodu l l

{Pronajimatel vyslovuje souhlas a ndjemce se zavazuje , 2e na sebe pievede smlouvy s poskytovateli
plynu, elektiiny, likvidaci odpadu ev. DalSich sluieb poskytovan'ich piimo ndjemci v souvislosti
s ndjmem.)

Podnik6ni bez i ivnostensk6ho l istu

Zivnostenskd oprdvndni vzniklo dne 12.4.2010
Zahdjeni provozovdni hostinsk6 dinnosti dne 1.5.2010
Neoprdvn6n6 uZivdni obecniho majetku
Poiiiddni spol.a soukromfch akci v ddsti, kterd nebyla obci pronajata. Uiivdni majetku, kteni nebyl
souddst i  prondjmu. Vytvoieni spldtkov6ho kalendi i ie bez vddomizastupitel0.

ZO schvdlilo vyiadit iddost pana tarosldva Chudoby o prondjem stdvajici pivnice v budovE ikoty d.65
PRO : 4 (Nohynek, Versteegovf, Slonafovd, Rfriiiko)
PROTI : 0

ZDRZEL: 3 ( Bartuiek, Chudoba, Douda)



Z6pis z jedndni Zastupitelstva obce Libenice dne 31. nijna 2011

P. Versteegovd piednesla n6vrh na vyiazeni Zddost i  pani Marie Chudobov6 o pron6jem pivnice

v budovd d. 65. Z d0vodu,Ze zastupitelstvo obce nebylo sezndmeno na zaseddni se Zddost i  Marie
Chudobov6 o prondjem stiivajici pivnice v budovd Skoly d. 65. Ziidost piebiral p. Chudoba.
Zivnostensk6 opriivndni pani Chudobovd dle v'ipisu ziivn, Rejstiiku nevlastni ani nemd pozastaveno.

P. BartuSek nesouhlasi  s vyiazenim p. Chudobov6.

ZO nesouhlasi s vyfozenim iddosti pani Marie Chudobovi o prondjem stdvajici pivnice v budovE ikoly
8 .65

PRO ndvrh : 3 (Nohynek, Versteegovd, Slanafovd)
PROTI ndvrhu:0

ZDRZEL: 4 ( Bartuiek, Chudobo, Douda,RAiiiko)

P. R0i idka navrhl  odrodit  jedndni o prondjmu pivnice na dal5i  zased6ni obecniho zastupitelstva

ZO souhlasi s odroEenim rozhodnuti o ndjemci pivnice na daliim zaseddni obecniho zastupitelstva a to
na 74.77.2077

P R O :  6

PROTI : 0

ZDRZEL: 7 (Versteegovd)

Bod 8 Ndkup fotoapardtu pro prdci kronikdiky
P. Versteegovd navrhla zakoupeni digitdlniho fotoapardtu pro prdci pani 5andov6, z d0vodu, Ze pani
Sandovii pouiivd stani model fotoapardtu. P. starosta navrhl, ie obecni riiad vlastni fotoapardt, kteni by
mohl b'it pani 5andovd poskytnut k jeji pr6ci.

ZO vzalo tuto informaci na vEdomi

Bod 9 Diskuze
P. Versteegovd navrhla, aby byla stanovena komise na pievzeti pivnice od stdvajiciho majitele .

ZO vzalo na vEdomi stanoveni komise ve sloieni p. Douda,p. Slandfovd, p. Stehtikovd. pFevzeti
majetku probEhne dne 8.77.2077 ve 20 hodin.

P. starosta ozn6mil, ie 75.t!.2O11 se bude na Uzemi obce konat akce paraSutist0 z Chrudimi. Jednd se
o 0 rodnik na poiest obnoveni pam6tky seskoku na vdpence p. Pernici. Bude zde 300 vrisadkdi0. Akce
se bude konat v odpolednich hodin6ch.
P. starosta piedetl ozndmenf f irmy NIKOS o svozu odpadu v zimnim obdobi.
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P. Bart0Sek informoval o tom, Ze se odst6hovala pani Nosdlovd, dlenka finandniho v'iboru. Jako nov6ho
dlena navrhuje pani Moravcovou. P. Noh'inek navrhl zaiadit na pif5tf zastupitelstvo jako samostatnli bod.
P. Burei i i idal informace o tom jak probdhne 74.LI. hlasovdni o prondjmu pivnice, zda bude dasovd
moZn6 od t.t2.2Ot1 zahdjit provoz.

P'Midovd upozornila na umist6nd video z mistniho kostela,kter6 vyvolalo zd6Seni pana d6kana vysok6
Skoly,kterou studuje dcera p.Midov6.Pii  spoledn6m hleddni informaci o histori i  Libenic na strdnkdch
obce,narazi l i  na toto video, na jehoi koncije nabidka dalSich nahrdvek,kter6 j iZ s obc( nesouvisi.Na nich
jsou natodena "sprostd" videa. Pan BartuSek uvedl, Ze se prokl ikal ai na ,,porno".p.Midovd reagovala,ie
neSlo o "tvrd6 porno",ale o "nah6" ddti. Bohuiel se nepodaiilo panu starostovi zprovoznit poditad v
zasedaci mistnosti ,  aby zastupitelstvo mohlo posoudit zmindnou situaci okamiit6.p.Noh,inek se
dotiizal na koho je sm6iovdn dotaz?P.Midovd odvdtila,ie nevi,kdo to tam vloiil.p.Versteegovd
odpovdddla,ie videonahrdvku Adventniho laddniv Libenicich,umisti la na str6nky ona,resp. bylo umistdno
na strdnky obce,na jeji podndt,grafidkou z firmy Clever.Video bylo vloieno na strdnky youtube a odtud na
strdnky Libenice.V rozpravd zaznElo,ie toto je z;ileZitost serveru youtube,kam vklddaji videa dalSi
uiivatel6.P.Versteegovd zjisti,co lze v t6to vdci uddlat a zda je toto tvrzenioprdvn6n6.

Zapisovatel pavel Noh,inek dne :

Ovdiil dne:

/q n zo//

Ovdiil dne: /+ /1' /D(4

i l  Ing. Miroslav Douda
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i l  Mi lan R0i idka
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